
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 11/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 

ΘΕΜΑ:  «Αντιμέτωποι με την εργασιακή εξουθένωση βρίσκονται οι 

  εργαζόμενοι στο Γ.Ν. Ηρακλείου Βενιζέλειο και κατά  

  συνέπεια τίθεται σε κίνδυνο η ασφάλεια των ασθενών» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση εργαζομένων στο Γ.Ν. Ηρακλείου Βενιζέλειο, 
επισφαλείς είναι οι συνθήκες που έχουν δημιουργηθεί σε όλα τα τμήματα του 
εν λόγω νοσοκομείου, εξαιτίας των εξαντλητικών ωραρίων που υφίστανται οι 
εργαζόμενοι σε αυτό, έχοντας ως συνέπεια την αβέβαιη ασφάλεια των 
ασθενών, η οποία τίθεται σε κίνδυνο λόγω της εργασιακής κόπωσης του 
ιατρονοσηλευτικού προσωπικού. 
Μας μετέφεραν οι ανωτέρω ότι στα έως τώρα εξουθενωτικά ωράρια και τις 
οφειλόμενες ημέρες αδείας και ρεπό των εργαζομένων, που έχουν ήδη 
επιβαρύνει την κατάσταση, έρχεται να προστεθεί και η απόφαση του Διοικητή 
για άνοιγμα και έκτης χειρουργικής αίθουσας χωρίς επιπρόσθετο προσωπικό 
(νοσηλευτές, τραυματιοφορείς, βοηθούς θαλάμων, προσωπικό αποστείρωσης 
και καθαριότητας), κατά παράβαση της εργατικής νομοθεσίας, των 
επιστημονικών πρωτοκόλλων και του κανονισμού λειτουργίας του 
χειρουργείου. 
Μας επεσήμαναν οι προαναφερθέντες ότι για να καταστεί ασφαλές το 
νοσοκομείο είναι απαραίτητος ο επαρκής αριθμός εκπαιδευμένου 
προσωπικού και ότι για να δημιουργηθεί ένα περιβάλλον το οποίο θα 
διασφαλίζει την υγεία και την ορθή παροχή περίθαλψης προς τους ασθενείς 
είναι απαραίτητη η πρόσληψη μόνιμου εξειδικευμένου προσωπικού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3259

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/2/2025



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνει αποδεκτό το αίτημα 
των εργαζομένων στο Γ.Ν. Ηρακλείου Βενιζέλειο για την πρόσληψη του 
απαραίτητου μόνιμου εξειδικευμένου προσωπικού, διασφαλίζοντας με αυτόν 
τον τρόπο την ομαλή λειτουργία όλων των τμημάτων του νοσοκομείου, καθώς 
και την ασφάλεια των ασθενών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




